
 

 
 
  
 
 
 

 
 

Skolebestyrelsesmøde 22. september 2022 kl. 17.00 – på 
Tisvilde-afd. 
Deltagere Lea Hasselager, Lise Geisler Bjerregaard, Lotte Mundus, Peter Cordes, Rasmus 

Sørensen, Andreas Hjalte Buchhave Jensen, Christina Sabroe, Rikke Hassett, 
Tina Jensen, Lisbet Erck og Lars Rasmussen 

Referent  

Fraværende Line Blume 

 
 
 

Punkt Dagsorden og referat 
1 Godkendelse af dagsorden  

Ref Godkendt.  

2 Godkendelse af referat fra 16. august 2022 

Ref Godkendt. 

3 Status på Gribskov Kommune, Budget 2023-2026, herunder proces og 
høringssvar 
 
Ved Lea 

Ref Siden dagsordenens udarbejdelse er der sket udvikling. 
Lige nu skal skolen ikke lukke, men en tekst i budgetaftalen er uklar ift. evt. 
planer om sammenlægninger institution/skole, afdeling/afdeling.  
Der er behov for at få klarhed over det egentlige indhold i aftalen. Det aftales at 
sende. 
Planen er: 

Sende mail til Claus Herbert og Jens Rane Holck. 
Visionsdøgnet til at drøfte den gode skole og vores fremtid. 
Evt. invitere fra administration/udvalg. 
 
 

4 Evaluering: 
 

- Læringsfestivalen, 

- Tilbagemelding fra forældremøderne 
 
/Alle 
 

Ref Læringsfestival 
Ledelsen: Fantastisk resultat. God uge med skabelsen af meget spændende. 
Gode tilbagemeldinger fra omgivelser. Der er også fortsat plads til at præge 
fremtidige afholdelser. 
Fungerede godt med lukkede telte, når scene var åben. Fungerede også godt, at 
scenen var ved siden af teltene. 

Lærerne: Lærerne har evalueret, og der var god stemning omkring hele forløbet 
med stor glæde. Dog omkring 25% udeblivelse blandt eleverne, og det kan 
overvejes om det skal være fredag eftermiddag i stedet. 
Det vil dog give nogle udfordringer ift. sceneopsætning. 
Obs! Der behov for lydprøve forud for opførsel. 

Pædagoger: God stemning i løbet af ugen. God deltagelse fra eleverne. 

Elevrådet: Hyggeligt. Generelt dog en del som ikke var så glade for, at det var 
om lørdagen, at festivalen blev afholdt. I udskolingen også glæde for 
aldersblanding i udskolingen.  
Per Vers var underholdende, men måske lidt langt. 
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Forældre: Positivt. Opfordring til at udarbejde program, som man kan se inden 

selve festivalen aht. planlægning. 
Godt med temadelen.  
Man fik lyst til at spise - måske en madbod. Kunne det være noget for 
støtteforeningen? 

Der opfordres til refleksion ift. at inddrage Tisvilde-afdelingen mere, den bliver lidt 
usynlig. Kunne man skifte år til år Vejby-/Tisvilde-afdelingen?  
 
Forældremøder 
Vi havde glemt at invitere de kommende forældre ift. den rullende skolestart.  
 
Opfordret til årligt informationsmøde om skolen. 

Der ér introduktionsmøde d. 1. nov. på begge matrikler.  
Vi var ikke til stede til introduktionsmøde i special-sporet. 
 

Der er stadig ét tilbage, tors. d. 29/9 kl. 17 i Vejby, 3.-4. klasse, i Indskolingen. 
Rikke repræsenterer. 
Opfordret til, at der var skolebestyrelsesmedlemmer tilknyttet de enkelte årgange. 
Vi vil til næste års møder overveje dette.  

 

5 Planlægning skolebestyrelsens arbejdsdøgn den 4.-5. november 2022 
 
Indhold/Tema/dagsorden: 
 

Forslag: 
- Principper, (hvilke principper skal der arbejdes med i indeværende 

periode?). 
 

- ’Den gode skole under de nuværende vilkår’ 
 

- Drøftelse af mulige perspektiver på ressourcetildelingsmodel set i lyset af 

efterårets evaluering af modellen. 
 

- Orientering om ny aftale om det fremtidige evaluerings- og 
bedømmelsessystem i folkeskolen 

 
Bestilling af ophold 
 

Ved Lea 

Ref Indhold: Den gode skole under nuværende vilkår 
Grupper: Lea, Andreas, Peter.  
Lise booker ophold. 
 

 

 

6 Udvalg: 
 
Hvilke udvalg skal videreføres og fordeling af udvalgsmedlemmer  
 

- Kontaktforældre-ansvarlige  
- Velkomstfolder 
- Digitalisering/Skærmpolitik (Med afsæt i digitaliseringsprincippet) 
- Samarbejde med børnehaverne 
- Vejby- Nyt, Tisvilde – Nyt 
- Ansættelsesudvalg 

 

Ved Lea 

Ref Kontaktforældre-ansvarlige: 
Vi har hidtil holdt årligt møde. Der har dog været meget lille tilslutning til 

møderne, og evalueringen har været, at formen nok ikke er den rigtige.  
Det besluttes at sende folder fra Skole og Forældre ud på Aula.  
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Mødet med kontaktforældre har været at give en introduktion til forældrekontakt-

rollen, og dermed klæde dem bedre på. Lise, Lisbeth, Lars og Rikke melder sig. 
 
Velkomstfolder: 
Lars følger op. 

 
Digitalisering/Skærmpolitk: 
Der er lavet et forarbejde.  
Skærmpolitik omsat til bullet points. 
Revision af digitaliseringsprincip med symbiose af skærmpolitik og digitalt 
værdisæt.  
Emne til arbejdsdøgn, Peter samler tråde. 

 
Samarbejder med børnehave:  
Christina og Peter. 

Velkomstfolder i Børnehaven. 
Bedre samarbejde. 
 
Vejby-nyt, Tisvilde -nyt: 

Lisbeth og Charlotte.  
Vil fortsat gerne have materiale. Fra Skolebestyrelsen, Lærerne og FO’en.  
 
Ansættelsesudvalg: 
Lea ønsker at træde ud. Andreas vil gerne overtage plads. 
 

7 Høringssvar angående styrelsesvedtægter 
Deadline for høringssvar er fredag den 23. september 
 
(Bilag vedlagt) 
 

Ved Lea og Lars 

Ref Der er ikke nogen bemærkninger.  
Vi sender høringssvar uden bemærkninger. V. Rikke. 

8 Kommende punkter på udvalgsmøde: 
 

- Proces ang. Evaluering af skolestruktur 

 
Ved Lars 

Ref Ifm. tildelingen af den ekstra mio kr., blev det besluttet at fremrykke 
evalueringen af ressourcetildelingsmodellen.  
Der kommer møde d. 31. oktober 2022. Andreas og Lise. 

10 Mødekalender for skolebestyrelsen i skoleåret 2022-2023 
 
 

Ved Lea 

Ref Alternativ dato for 25. maj 2023 

 
Forslag 24. maj 2023: Godtaget. 
 

11 Nyt fra: 
 

Formand/forældre:  
Skole og forældre – introkursus og landsmøde. Er der nogle fra os, der deltager?  
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/landsm%C3%B8de-2022 
 
 
Elevrådet: 
 

 

Medarbejdere:  
 

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/landsm%C3%B8de-2022
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FO:  

 
Ledelsen: 
 

- Personale 

 
- Invitation til dialogmøde med skolebestyrelsen den 16. november 2022 kl. 

17.00-20.00 i Gribskov Kultursal (Bilag) 

Ref  
 
Formand: 

Årsmåde i Skole og forældre, 11.-12. nov. Lise vil måske deltage. 
 
Forældre: 
Fokus på velkomstsangen ved ankomst. 

 
Spor 5: Bekymring fra forældregruppe vedr. medarbejderomsætning i 
specialsporet. Det vil blive tage op på fremtidigt møde. 

 
Elevrådet:  
Udskolingen har et ønske om at der er mere på tværs af klasserne, en del af 
udskolingseleverne savner læsningen med de mindre klasser, som de har gjort 
før. Rasmus beretter, at det bunder i, at vi aktuelt ikke har nogen læsevejleder, 
men eleverne må gerne opfordre dansklæreren til det. Lars opfordrer elevrådet 

til at lave et forslag til lærerne.  
Der efterlyses også mere på tværs med inklusion af specialklasserne. 
Fra Lisbeth efterlyses, at også elevrådet fra TA inddrages og når til bestyrelsen.  
 
Medarbejdere:  
Ikke noget i dag.  

 

FO: 
Startet nye folk, mange ansat i FO. Lige startet ny i VA i indskolingen. 
Ny i både Oasen og i Kaktussen på  TA.  
Gentaget ønske fra forældre om at nye medarbejdere introduceres.  
 
Ledelsen: 
Der er udskiftning. Der starter pr. 1. okt. 2 nye op i spor 5’s indskoling.  

På mellemtrin er der også udskiftning på vej. 
 
Der er sendt invitation ud vedr. dialogmøde ons. d. 16. nov, under overskriften 
“Samarbejder mellem skoler, daginstitutioner, forældre og det politiske niveau”. 
Flere deltager. 
 

Workshop med forvaltningen angående evalueringen af skolernes 
ressourcetildelingsmodel d. 31. oktober, så mange bør deltage som 
muligt. 
 

 Eventuelt herunder punkter til kommende møder 
 
 

Ref Ryk evt. “Nyt fra”-punkt længere op på dagsorden.  

 

 


